
RADA MIASTA MARKI
AI. J. Pllsudsklego 915
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-08
Fax 781-18-78

mo], Mazowieckie PROTOKOL Nr 42
z XLII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla sillw dniu 15 wrzesnia 2010 roku

o godzinie 1300
, Przewodniczaca Rady Miasta Marki Maria Przybysz - Piwko

otworzyla XLII sesje Rady Miasta. Przywitala stalych czlonkow Rady oraz przybylych gosci
(sklad Rady Miasta Marki 21. radnych; nieobecny radny T. Sklodowski). Listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu. Po stwierdzeniu quorum
Przewodniczaca Rady przedstawila porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XLI sesji z dnia 16 czerwca 2010 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 500).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVII365/2010 Rady Miasta

Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok
(Druk nr 502).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk
nr 497).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rachunku dochod6w wlasnych
samorzadowych jednostek budzetowych prowadzacych dzialalnosc okreslona
w ustawie 0 systemie oswiaty (Druk nr 499).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzacych
w sklad mieszkaniowego zasobu gminy Miasta Marki (Druk nr 501).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 494).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 495).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody topoli
bialej (Druk nr 496).

13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Sprawy rozne,
15. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskOw w sprawie zmian do porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozy! wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 3 punkty:
a) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne

nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchornosci gruntowej (Druk nr 503),

b) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia woli przystapienia
Miasta Marki do realizacji projektu inwestycyjnego pn. "Zakup i
instalacja kolektor6w slonecznych dla mieszkancow Miasta Marki"
wsp6lfinansowanego w ramach IV Priorytetu RPOWM - Dzialanie 4.3
Ochrona powietrza, energetyka (Druk nr 505),

c) Prezentacja Firmy Investment Support Projektu .Potrzeba budowy nowej
szkoly w Markach".
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Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska zlozyla wniosek 0 uzupe!nienie
porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwa!y w sprawie rozpatrzenia skargi na
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 506).

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila g!osowanie zg!oszonych
wniosk6w.

Wniosek I 0 uzupe!nienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwa!y w sprawie
wyrazenia zgody na odp!atne nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk nr 503).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych by!o 19. radnych (nieobecny: P.Adamczyk).

Wniosek zostal przyjety,

Wniosek II 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie
wyrazenia wo1i przystapienia Miasta Marki do realizacji projektu inwestycyjnego pn. .Zakup
i insta1acja ko1ektor6w slonecznych d1a mieszkancow Miasta Marki" wspolfinansowanego w
ramach IV Priorytetu RPOWM - Dzialanie 4.3 Ochrona powietrza, energetyka (Druk nr 505).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie g!osowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny: P.Adamczyk).

Wniosek zosta! przyjl;ty.

Wniosek III 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Prezentacja Firmy Investment Support
Projektu .Potrzeba budowy nowej szkoly w Markach".

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 16
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych by!o 19. radnych (nieobecni: P.Adamczyk).

Wniosek zostal przyjety.

Wniosek IV 0 uzupe!nienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwa!y w
sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 506).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny: P.Adamczyk).

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczaca Rady zarzadzila glosowanie nad porzadkiem obrad z uwzglednionymi
poprawkami.

Glosowanie
za przyjeciem porzadku obrad - 17
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecny: P.Adamczyk, B.D'tbkowski).

Porzadek obrad zostal przyjety: Druk 503 zostanie rozpatrzony w punkcie 12a, Druk 505 w
punkcie 12b, Druk 506 jako punkt 12c; natomiast prezentacja przed punktem Sprawy rozne.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XLI slOsH z dnia 16 czerwca 2010 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnieri
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 4 I z XLI sesji Rady Miasta Marki
z dnia 16 czerwca 20 I 0 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 14
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny: P.Adamczyk).

Protokol z XLI sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 czerwca 2010 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta MarIO (Druk nr 500).

Informacja 0 pracy Burmistrza od 4 maja do 7 wrzesnia 20 I0 roku stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
Jana Orlowskiego dotyczace punktow: 31,32;
Elzbiety Brzozowskiej dotyczace punktow: 13, 5;
Boguslawa Dabkowskiego dotyczace punktu 44;
Pawla Chojnowskiego dotyczace punktu 30;
Ryszarda Korotko dotyczace punktow: 27, 29, 44.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale Dr XXVI/365/2010 Rady
Miasta MarIO z doia 20 stvcznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta MarIO oa 2010
rok (Druk nr 502).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczynski omowil proponowane zmiany budzetu zawarte w Druku nr 502
oraz dodatkowe zmiany zawarte w Druku 504 (materialy opisowe stanowia integralna czesc
projektu uchwaly),

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 502.

W dyskusji glos zabrali radni: R.Korotko, lOrlowski, P.Chojnowski, B.D'tbkowski, J.Orych,
M'Mank oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Radny Pawel Chojnowski zlozyl wniosek, aby sprawa lokalizacji kompleksu boisk
sportowych w ramach programu "Moje boisko - Orlik 2012" zostala skierowana do Komisji
Rady do zaopiniowania i do tego czasu wstrzymac procedure przetargowa,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVI/365/2010 Rady Miasta Marki
z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok (Druk nr 504).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII431120 10 i stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk
nr 497).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 497;
Burmistrz udzielil odpowiedzi na pytania radnego Pawla Chojnowskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 497 .

W tym punkcie dyskusja nie zostala podjeta,
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 497).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII432/2010 i stanowi zalacznik nr 6
do protokolu,

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w
samorzadowych jednostek budzetowych
w ustawie 0 systemie oswiaty (Druk nr 499).

sprawie rachunku dochod6w wlasnych
prowadzacych dzialalnosc okreslonll

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 499.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 499.

W tym punkcie dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie rachunku dochod6w wlasnych samorzadowych jednostek budzetowych
prowadzacych dzialalnosc okreslona w ustawie 0 systemie oswiaty (Druk nr 499).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII433/2010 i stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzllcych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy Miasta Marki (Druk nr SOl).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 50 I.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 501.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Pawel Chojnowski, Marek Marik, Filip Rzewski,
Ryszard Korotko, Elzbieta Brzozowska, Pawe! Adamczyk oraz Burmistrz Janusz Werczyriski
i Radca Prawny Maria Olszak.
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W wyniku dyskusji zgloszone zostaly poprawki:
I. w tytule uchwaly: slowo .wynajmowania" zastapic slowem .najmu"
2. w calej uchwale ujednolici6: publikatory, slowa: .rniasto Marki " zamiast gmina miasto
Marki, Zaklad Uslug Komunalnych zamiast Zarzad Mieniem Komunalnym; w § 16 pkt I
ppkt I slowa: "z 3 osob" zastapic slowami "nie mniej niz 3 osob"; w § 18 pkt 2 slowa "co 12
miesiecy" zastapic slowami "do konca marca kazdego roku".

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie poprawki nr I:

Glosowanie
za przyjeciem poprawki - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Poprawka nr 1 zostala przyjeta jednoglosnie.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie poprawki nr 2:

Glosowanie
za przyjeciem poprawki - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Poprawka nr 2 zostala przyjeta jednoglosnie.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzacych w sklad
mieszkaniowego zasobu gminy Miasta Marki (Druk nr 50 I).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII434/2010 i stanowi zalacznik nr 10
do protokolu.

Pkt 10. RozpatrzeDie Droiektu uchwalv w sprawie Daimu lokalu uZytkowego
staDowiacego mieDie komuDalDe (Druk Dr494).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 494.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 494.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewcdniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 494).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII435/2010 i stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Pkt 11. RozpatrzeDie projektu uchwaly w sprawie DieskorzvstaDia z przvslugujllcego
GmiDie prawa pierwokupu (Druk Dr 495).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 495.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 495.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr
495).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII436/2010 i stanowi zalacznik nr 14
do protokolu,

Pkt 12. RozpatrzeDie projektu uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony przvrody
topoli bialej (Oruk Dr 496).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Burmistrz poinformowal, ze projekty uchwal zostal zaopiniowany co do zgodnosci
z prawem przez Radce Prawnego Urzedu Miasta, ale nie zostal zaopiniowany przez wlasciwa
Komisje Rady Miasta.

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
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uchwalodawczej - rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie zruesiema formy ochrony
przyrody topoli bialej (Druk nr 496).

Glosowanie
za niezwlocznym przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 18
przeciw - I
wstrzymujacych sit; - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystapic do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Druk nr 496.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr 496 oraz
udzielil odpowiedzi na pytania radnego Jana Orlowskiego..

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody topoli bialej (Druk nr 496).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sit; - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; jeden radny nie wzial udzialu w
glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII437/2010 i stanowi zalacznik nr 16 do protokolu,

Pkt 12a. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 503).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Burmistrz poinformowal, ze projekty uchwal zostal zaopiniowany co do zgodnosci
z prawem przez Radce Prawnego Urzedu Miasta, ale nie zostal zaopiniowany przez wlasciwa
Komisje Rady Miasta.

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 503).

Glosowanie
za niezwlocznym przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sit; - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystapic do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Druk nr 503.
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Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku ill 503.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 503).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII43812010 i stanowi zalacznik ill 18
do protokolu.

Pkt 12b. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia woli przvstllPienia Miasta
Marki do realizacii projektu inwestycyjoego pn. "Zakop i iostalacja kolektor6w
slonecznych dla mieszkanc6w Miasta Marki" wsp61fioaosowaoego w ramach IV
Priorytetu RPOWM - Dzialaoie 4.3 Ochrona powietrza, energetyka (Druk or 505).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik ill 19 do protokolu.

Burmistrz poinformowal, ze projekt uchwaly zostal zaopiniowany, co do zgodnosci
z prawem przez Radce Prawnego Urzedu Miasta, ale nie zostal zaopiniowany przez wlasciwa
Komisje Rady Miasta.

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - projektu uchwaly w sprawie wyrazenia woli przystapienia Miasta Marki
do realizacji projektu inwestycyjnego pn. .Zakup i instalacja kolektor6w slonecznych dla
mieszkancow Miasta Marki" wsp6lfinansowanego w ramach IV Priorytetu RPOWM 
Dzialanie 4.3 Ochrona powietrza, energetyka (Drnk ill 505).

Glosowanie
za niezwlocznym przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystapic do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Drnk ill 505.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly zawarty w Druku ill 505.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Pawel Chojnowski, Ryszard Korotko oraz Burmistrz
Janusz Werczynski,
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia woli przystapienia Miasta Marki do rea1izacji projektu
inwestycyjnego pn. "Zakup i insta1acja ko1ektor6w slonecznych d1a mieszkancow Miasta
Marki" wspolfinansowanego w ramach IV Priorytetu RPOWM - Dzialanie 4.3 Ochrona
powietrza, energetyka (Druk nr 505).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr XLIII439/2010 i stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.

Pkt 12 c. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza
Miasta Marki fDruk nr 506).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 21 do protokolu.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabe1a Brzezinska odczytala projekt uchwaly w sprawie
skargi na Burmistrza Miasta Marki wraz z uzasadnieniem.

W tyrn punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 506).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII440/20 I0 i stanowi zalacznik nr 22
do protokolu.

Pkt 12 d. Prezentacja Firmy Investment Support Projektu "Potrzeba budowy nowej
szkoly w Markach".

W oczekiwaniu na przybycie gosci usta1ono, ze punkt 12 d. zostanie rozpatrzony po punkcie
.Jnterpelacje i zapytania radnych",

Pkt 13. Interpelacie i zapytania radnych.

.!"Radny Jacek Orych odczytal interpelacje z dnia 12 sierpnia 2010 roku dotyczaca przegladu
oraz konserwacji row6w me1ioracyjnych.
Interpe1acja stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 24 do protokolu.
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2.Radny Jacek Orych odczytal interpelacje Klubu Radnych Miasta Marki ,,0 Przyszlosc
Marek" z dnia 12 sierpnia 2010 roku dotyczaca budowy kompleksu boisk w ramach programu
"Moje Boisko Orlik 2012"
Interpelacja stanowi zalacznik nr 25 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 26 do protokolu.

3.Radny Jacek Orych odczytal interpelacje z dnia I wrzesnia 20 I0 roku dotyczaca lokalizacji
nowego placu zabaw.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 27 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 28 do protokolu,

Pkt 12 d. Prezentacja Firmy Investment Support Projektu "Potrzeba budowy nowej
szkoly w Markach".

Przedstawiciele firmy Investment Support z Warszawy, pan Kacper Kozlowski Dyrektor ds.
Projekt6w Inwestycyjnych oraz pani Maria Slowikowska Analityk Finansowy przedstawili
prezentacje projektu .Potrzeba budowy nowej szkoly w Markach".
Prezentacja stanowi zalacznik nr 29 do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych i Marek Marik oraz przedstawiciele Firmy
Investment Suport.

Rada Miasta Marki nie zajela zadnego stanowiska.

c.d. Pkt 13. Interpelacie i zapytania radnych.

Burmistrz Janusz Werczyriski udzielil odpowiedzi na pytania radnych:
• Tadeusza Pasternaka dotyczace sklep6w z dopalaczami - na terenie Marek

funkcjonuja dwa takie sklepy; nie rna procedur zabraniajacych prowadzenia takiej
dzialalnosci;

• Jacka Orycha dotyczace Studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego Miasta Marki - beda rozpatrywane zgloszone przez mieszkancow
uwagi, nastapi ponowne wylozenie do wgladu Studium, a nastepnie zostanie
skierowane do Rady Miasta do uchwalenia

W/w kwestiach glos zabrali rowniez radni: Maria Przybysz - Piwko, Elzbieta Brzozowska,
Marek Marik, Ryszard Korotko.

Pkt 14. Sprawy rM:ne.

I.Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej zlozyla wniosek ,,0 przekazanie problemu dotyczacego
spalania odpad6w w Markach do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa
Publicznego i Ochrony Srodowiska".
Wniosek stanowi zalacznik nr 30 do protokolu,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku.
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Glosowanie
za przyj eciem wniosku - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 14. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, B.Dllbkowski,
K.K~dzierski, M.Kroczek, F.Rzewski, M.Szczepanowski).

Wniosek zostal przyjety,

2.Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila pisma:
• pani Barbary Dorobek w sprawie .xlzikiego parkingu" w rejonie ulic: gen. Zajaczka,

Popieluszki, Jana Pawla II - pismo skierowane zostalo do Komisji Rewizyjnej (kopia
pisma stanowi zalacznik nr 31 do protokolu);

• pani Beaty Sosinskiej w sprawach: nawierzchni ul. Batorego w Markach,
powstajacego nielegalnie wysypiska srnieci, udroznienia rowu melioracyjnego - pismo
skierowane zostalo do Komisji Rewizyjnej (kopia pisma stanowi zalacznik nr 32 do
protokolu);

• panstwa Danieli i Mariana Beczek dotyczace spraw bezpieczenstwa mieszkancow ul.
Krakowskiej - kopia pisma stanowi zalacznik nr 33 do protokolu;

• Stowarzyszenia Grupa Marki 2020 w sprawie nowego placu zabaw - kopia pisma
stanowi zalacznik nr 34 do protokolu;

• Rady Rodzicow przy Szkole Podstawowej nr I w Markach w sprawie wyznaczenia
osoby, ktora bedzie przeprowadzala dzieci przez ulice w rejonie szkoly - kopia pisma
stanowi zalacznik nr 35 do protokolu;

• pana Jaroslawa Wazny w sprawie uciazliwosci przyjezdzajacych przez cala dobe
samochodow ciezarowych do piekarni - kopia pisma stanowi zalacznik nr 36do
protokolu.

3.Radny Bogdan Trzemecki zlozyl wniosek na rece Burmistrza w sprawie wszczecia
procedury zainstalowania ekranow chroniacych pieszych przed zalewaniem woda przez
pojazdy jadace ul. Pilsudskiego pomiedzy ulicami: Kasztanowa i Jutrzenki.

Pkt 15. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela XLII sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg

Gl6wn~ljsta

mgrM~{~ Mincberg
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